

مدرسة العويت الوطنيةا

- ت: ۷۰،۲۲۱۰۲/ ۲/ ۵/ ۲۲۱۰۲۰- ص . ب : ۲۲۲۳ حولی ۳۲۰۵۷ الکویت Hawally - Block 2 - Mousa Bin Nusseir Street - Tel.:22656904 / 5 / 6 / - 22652457 - P.O. Box: 44273 Hawally 32057 E-mail: knes@knes.edu.kw - Website: www.knes.edu.kw - Okana knes.official.page

A British International School

September 15, 2022

Dear Parents,

We are writing to informing you about the exceptional closure of the school for one day on Monday the 19th of September due to the funeral of Queen Elizabeth II.

Being a recognized British school overseas by the Department of Education in UK, we like by this way to mark our respect for the passing of this great sovereign and an extraordinary lady who put a landmark across two centuries. She was the sovereign of many of our member of staff and many parents.

The school will reopen as normal for all students and staff on the 20th of September at 7:00 am.

Thank you for your understanding and support in this matter.

Kind regards,

Madame Chantal Al Gharabally

Co-Chair





Accredited by















مدرسة العويت الوطنية الإنجليزية Kuwait National English School

حولي - قطعة ۲ - شارع موسى بن نصير - ت: ۲۲۱۰۲ / ۲ / ۲ / ۲۲۱۰۱۰ - ص . ب : ۴۴۲۷۳ دولي ۳۲۰۰۷ الكويت Hawally – Block 2 - Mousa Bin Nusseir Street – Tel.:22656904 / 5 / 6 / - 22652457 – P.O. Box: 44273 Hawally 32057 E-mail: knes@knes.edu.kw - Website: www.knes.edu.kw - © knes.official.page

A British International School

15 سبتمبر 2022

السادة أولياء الأمور الأعزاء ،

نحيطكم علما بإغلاق المدرسة أبوابها استثنائيا ليوم واحد بسبب تشييع جنازة الملكة اليزابيث الثانية وذلك يوم الإثنين الموافق 19 سبتمبر 2022 .

لأن مدرسة الكويت الوطنية الإنجليزية مدرسة بريطانية معترف بها من قبل وزارة التعليم في المملكة المتحدة ، فإننا بهذه الطريقة نعبر عن احترامنا لهذه الملكة العظيمة والسيدة الاستثنائية التي لها علامات بارزة على مدار ما يقرب من قرنين من الزمان ، وقد كانت ملكة للعديد من موظفينا وكذلك للعديد من أولياء أمور طلابنا .

سيتم إعادة فتح المدرسة لجميع الطلاب والموظفين يوم 20 سبتمبر في الساعة 7:00 صباحًا كالمعتاد .

نشكر لكم دعمكم وتفهمكم لهذا الظرف.

مع أطيب التمنيات.

مدام شنتال الغربللي نائب رئيس مجلس الإدارة

Celebrating 32 Years of Service to the Community

















